

PRICE ANNOUNCEMENT FROM EUROPE TO ASIA AND THE MIDDLE EAST (GULF)

Le 28/11/2016

Compte tenu de la forte demande et afin de maintenir la qualité de nos services, MSC (MEDITERRANEAN SHIPPING COMPANY, Genève) vous annonce que les taux ci-dessous seront appliqués à partir du 1^{er} Décembre 2016 – date de BL –

Ces taux concernent les *non-hazardous FAK cargo* et sont valides jusqu'à nouvel ordre, néanmoins pas au-delà du 31 Décembre 2016.

Les autres lignes, types de marchandises et conteneurs, non listés dans cette annonce, peuvent être sujets à des variations de prix.

Nos équipes locales MSC sont disponibles pour vous assister, sur une base d'accord bilatéral, vous offrant tous les détails nécessaires et taux spécifiques adaptés à vos besoins.

MEDITERRANEAN SHIPPING COMPANY- Genève- vous remercie pour votre support et votre confiance

In view of the strong demand and in order to keep serving the trade to the required level, MSC (MEDITERRANEAN SHIPPING COMPANY, Geneva) is announcing the following rates that will be implemented as from December the 1st 2016 - Bill of Lading date –

Rates concern non-hazardous FAK cargo and are valid till further notice but not beyond December the 31st 2016.

Other lanes, commodities and container types, not listed in this announcement, may also be subject to price variation.

MSC local offices will be pleased to assist you, on the basis of bilateral agreement, providing all necessary details and specific rates meeting your needs.

MEDITERRANEAN SHIPPING COMPANY- Geneva - wish to thank you for the appreciated support and preference.